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El dissabte 27 d’abril es va celebrar l’Assemblea General Ordinària de Socis del Club 
Natació Sant Cugat, amb una assistència de 61 persones.

Una vegada fetes les presentacions de l’assemblea per part del Secretari de la Junta 
Directiva, el primer punt de l’ordre del dia va ser l’aprovació de l’acta de l’assemblea 
anterior, sense cap vot en contra. El segon punt de l’ordre de dia va ser l’informe del 
President. El President va fer un balanç de l’àrea social, que segueix la línia que la 
Junta Directiva ha marcat durant tot el seu mandat, amb una limitació de 840 títols 
que permet tenir un nivell òptim d’ocupació de pistes i satisfacció. En l’àrea esportiva, 
va destacar la recuperació de la gestió pròpia de l’escola de pàdel, la continuïtat de 
l’escola de tenis dins del grup d’excel·lència de clubs de Catalunya i la recuperació de 
l’activitat esportiva i social en general, després d’anys de complexitat per la pandèmia.

El tercer punt del dia es va presentar per part del Vicepresident Econòmic, l’estat de 
comptes del 2022. Va destacar que ha estat un any econòmic en línia amb els darrers 
anys, positiu, destacant del compte de resultats els següents punts:

Un augment dels ingressos sobretot en la part esportiva, a causa del canvi a la gestió 
pròpia de l’escola de pàdel. La contenció dels preus en serveis oferts als socis ab-
sorbint la inflació que generalment hem viscut durant aquest any. L’obtenció de les 
darreres subvencions per ajudes postcovid i, d’altra banda, els imports que enguany 
comencen a tornar al Club pel fet que el 2019 vam ser declarats d’Utilitat Pública i els 
impostos pagats fins a la data, es van retornant progressivament.

Pel que fa a les despeses de l’entitat, es destaca l’augment dels costos generals de-
rivats dels subministraments, amb un augment del 55% comparat amb l’any anterior.

En últim lloc, es presenta un resultat econòmic en línia amb la dimensió del Club, simi-
lar al tancament de la temporada anterior.

Dins d’aquest punt d’ordre del dia, s’explica que les seccions esportives actualment 
són totes amb contribució de marge positiva, i que es faran a futur anàlisis exhausti-
ves de les seccions que així ho requereixen, com la de l’escola de tenis.

De cara a futur, s’explica que el cash-flow i el resultat econòmic de l’any estan alineats 
amb la dimensió que té el Club, i que es necessiten per millorar la gestió, la qualitat 
del servei i per continuar modernitzant la casa-club i les instal·lacions.

Després de respondre les preguntes dels socis, es dona per aprovat aquest punt.

El següent punt de l’ordre del dia és el pressupost del 2023, en el qual s’explica les 
raons principals d’aquest punt. El fet més destacable és la disminució dels ingressos 
esportius pel canvi d’enfocament en les activitats d’estiu, molt més orientades als 
socis i amb una limitació més gran al no soci. La resta de partides es mantenen en la 
línia dels anys anteriors, seguint un pressupost continuista i donant un resultat final 
que permeti la viabilitat dels pròxims anys.
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Pel que fa a les inversions, es presenta la diferència que existeix entre les inversions 
recurrents i les inversions puntuals, afegint en aquest punt les renovacions de les ins-
tal·lacions que estan previstes en els pròxims anys. Finalment, va destacar la proposta 
d’un pla de sostenibilitat totalment necessari per a les instal·lacions del Club que en-
globaria la gestió eficient les aigües i un pla de sostenibilitat energètica.

Aquest punt queda aprovat per unanimitat.

El cinquè punt de l’ordre del dia, referent a la fixació de la quantia de les quotes d’en-
trada i revisió, en funció de les atribucions que expressament atribueixen els estatuts 
socials a la Junta Directiva, va ser exposat pel President. Es va presentar una actualit-
zació del preu de les quotes d’entrada pels nous socis i es va proposar, per garantir el 
futur econòmic del Club, l’eliminació de les quotes sènior, ja que no es podran mantenir 
sense incrementar les quotes de tots els socis per l’impacte de la limitació del nombre 
de socis establert d’acord amb la capacitat de les nostres instal·lacions en uns 840 
títols. Així també evitem el pagament per ús de les instal·lacions que és un greuge 
comparatiu amb la resta de socis i no està aprovat en els nostres estatuts.

Els 82 títols que gaudeixen d’aquestes quotes sèniors el dia d’avui es regularitzaran en 
els pròxims 10 anys amb un increment anual addicional de la quota mensual amb dret 
a l’ús de totes les instal·lacions.

Després de respondre les preguntes dels socis, es dona per aprovat aquest punt per 
unanimitat.

En el següent punt, el President va exposar el pla d’inversions del 2023. Algunes de 
les accions ja s’han portat a terme a causa de la seva urgència, i d’altres, es preveuen 
fer durant l’any segons l’aprovació. Va destacar, entre totes les inversions, l’asfalt de 
la zona del pàrquing, amb la senyalització corresponent, responent així a una gran 
demanda dels socis durant els últims anys. Altres inversions, com la renovació de la 
xarxa elèctrica del Club, la reforma de les sales 2 i 3 per les activitats dirigides, el 
camp esportiu de futbol, la zona chill-out de pàdel amb una caseta per les activitats 
esportives, la renovació de la pista 1 de pàdel i de la pista 5 de tenis, i va destacar el 
projecte de reutilització de l’aigua per a rec de pistes i la gespa, dins del marc del pla 
de sostenibilitat explicat amb anterioritat. Ja a finals d’any es preveu l’inici de la reno-
vació de la pèrgola exterior de la terrassa.

Aquest punt s’aprova per unanimitat de l’assemblea.

En el setè punt de l’ordre del dia, es va aprovar també les noves incorporacions a la 
Junta Directiva, i el secretari agraeix la participació de tots els membres que han estat 
fins ara a la Junta.

En l’últim punt, en l’apartat de precs i preguntes, es van resoldre tots els dubtes dels 
socis referents a l’escola de tenis, el restaurant, les invitacions i les reserves de pistes, 
donant per finalitzada l’assemblea amb tots els punts aprovats.


